
Leerblad over homoniemen, homofonen en homografen 
 
Theorie 
Homoniemen zijn woorden die je hetzelfde schrijft en die hetzelfde klinken, maar die een 
verschillende betekenis hebben. Zo is bank een meubel waarop je kan zitten, maar je kunt 
ook pinnen bij een bank. Hetzelfde woord wordt hier dus gebruikt voor verschillende dingen. 
Voorbeelden van homoniemen zijn: bal - blaadje - haar 
 
Homofonen zijn woorden die hetzelfde klinken, maar die je niet hetzelfde schrijft. Ook deze 
woorden hebben verschillende betekenissen. 

Voorbeelden van homofonen zijn: 

wij - wei ⇒ Wij gaan naar buiten en De koeien staan in de wei 

mei - mij ⇒ In mei gaan we op vakantie en Wil je mij helpen? 

 Homografen zijn woorden die je hetzelfde schrijft. Alleen door de uitspraak kan je horen 
dat het om verschillende woorden gaat. Vaak leg je de klemtoon anders. Voorbeelden van 
homografen zijn: 
 
voorkómen (beletten) + vóórkomen (bestaan/ zich voordoen/ voor het gerecht verschijnen en 

dus ook een homoniem)  
 
dij - kramp (kramp in je dij dijkramp) + dijk - ramp (een ramp met de dijk dijkramp)  

miníster (iemand in de regering minister) + mini - ster (een kleine ster minister) 
  

Ook homograaf is een homograaf ⇒ homográáf  + hómograaf (een graaf die homo is)  
  
 


